

SINO SUITES

the
CAMPHORA
TSIM SHA TSUI

the
STAUNTON
CENTRAL

the
GAGE
CENTRAL

the
HILLSIDE
WAN CHAI

the
HUMPHREYS
TSIM SHA TSUI

the
JOHNSTON
WAN CHAI

the
VENTRIS
HAPPY VALLEY

CNY FLASH OFFER 喜迎新春限時禮遇



Book your apartment by 28 February 2026
and enjoy HK\$2,800 dining coupon from
The Fullerton Ocean Park Hotel Hong Kong or Royal Pacific Hotel

於2026年2月28日前預訂Sino Suites旗下物業，
即賞香港富麗敦海洋公園酒店或香港皇家太平洋酒店
餐飲禮券價值HK\$2,800



The Fullerton Ocean Park Hotel Hong Kong JADE
香港富麗敦海洋公園酒店 玉



Royal Pacific Hotel Pierside Bar & Restaurant
皇家太平洋酒店 堤岸酒吧及餐廳



+852 8107 0038
www.sinosuites.com.hk

+852 6396 7989
sinosuites

SINO SUITES

SINO GROUP
信和集團

Terms & Conditions: (1) The scheme is entitled to new letting cases that confirm on or before 28 February 2026 with a minimum lease tenure of 3 months. (2) The scheme is not eligible for extension, renewal leases or relocation cases. (3) The offer is eligible to the licensee only. It is non-exchangeable and non-redeemable for cash. (4) The scheme is subject to change without prior notice and does not form part of an offer of contract. (5) Sino Real Estate Agency Limited reserves the right for the final decision. (6) Offer valid period until 28 February 2026.

條款及細則: (1) 本優惠只適用於三個月租期或以上的新租約，並於2026年2月28日前簽署租約及付款。(2) 本優惠不適用延期、續租或搬遷租戶。(3) 此優惠只適用於租戶本人。優惠不可交換，亦不可兌換成現金。(4) 此優惠並不構成邀約及可隨時修改或刪除而不作另行通知。(5) 信和地產代理有限公司保留最終決定權。(6) 推廣期至2026年2月28日。